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توسط شرکت توزیع نیروی برق غرب مازندران صورت گرفت؛
 احداث 129 کیلومتر کابل خودنگهدار

 در شش ماهه نخست امسال
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق غرب مازندران از جایگزینی بیش از 129کیلومتر 
 کابل خودنگهدار به جای ســیم فشار ضعیف هوایی بدون عایق با اعتباري بالغ بر

 230 میلیارد ریال خبر داد.
مهندس کیوان فرح زاد با اعلام اين خبر گفت: در راستای ارتقای سطح خدمت رساني و افزايش پايداري 
شبكه هاي توزيع برق به ويژه در بحران هاي احتمالي، تبديل شبكه هاي فرسوده به کابل خودنگهدار با 
سرعت و جديت در حال اجرا است.وي افزود: در سال گذشته در حدود 259 کیلومتر کابل خودنگهدار در 
مناطق شهري و روستايي غرب مازندران با اعتباري بالغ بر 310 میلیارد ريال جايگزين سیم هوايی شد و 
از ابتداي سال 1400نیز تاکنون حدود 129کیلومتر ديگر شبكه فرسوده با کابل خودنگهدار با اعتباری بالغ 

بر 230 میلیارد ريال جايگزين شده است.

95 درصد از آب تالاب میانکاله باید از دریا تغذیه شود
ســید مهدی عمادی مدیر حفاظت و بهر ه برداری از منابع آب با اشاره به وضعیت 
کمبود منابع آبی در شرق استان گفت: توپوگرافی تالاب میانکاله و اختلاف سطح آن 
با دریا منجر به عدم ورود آب شور دریا به تالاب شده ، این در صورتی است که آب 
شیرین به تنهایی نمی تواند در احیای این تالاب موثر باشد و باید 95 درصد از آب 

تالاب به وسیله آب دریا تامین شود
وی افزود: در سال 98 و99 به میزان 2 الی 3 میلیون متر مكعب به مدت 10 روز از سد گلورد به تالاب 
هدايت شد که متاسفانه به دلیل نبود آب شور دريا آب شیرين از کف اين تالاب خارج گرديد،لذا نیاز است 
به فوريت پروژه انتقال آب از دريا به تالاب اجرايی شود.مدير حفاظت و بهره برداری از منابع آب شرکت آب 
منطقه ای مازندران خاطر نشان کرد، سد گلورد که بدلیل عدم تكمیل ساخت راه جايگزين تاکنون به بهره 
برداری کامل نرسیده است امكان ذخیره 115 میلیون متر مكعب آب را داراست که از اين حجم، 30 میلیون 
متر مكعب برای تامین آب شرب شهر نكا، بهشهر،گلوگاه و روستاهای اطراف در نظر گرفته شده و مابقی 

ظرفیت هم برای حقابه های کشاورزی و زيست محیطی رودخانه نكارود مورد استفاده قرار می گیرد .

سرپرست شرکت توزیع برق استان خبر داد؛
 صدور قبض  های میلیونی 

برای ۷ هزار مشترک مازندرانی
سرپرست شــرکت توزیع برق مازندران با اشاره به وجود یک میلیون و 500هزار 
مشترک در استان، گفت: حدود ۷هزار مشترک برق قبص بین یک تا دو میلیون تومان 

دریافت کردند.
سیدکاظم حسینی کارنامی در ارتباط با گلايه برخی از روستايیان مازندران از قبض های بالای برق، اظهار 
کرد:  امسال 49 روز هوای خیلی گرم را شاهد بوديم که اين مسئله استفاده از لوازم سرمايشی را بالا برد 
و همین مسئله موجب بالا رفتن هزينه برق شده است.وی با بیان اينكه تداوم و شدت گرمای هوا امسال 
در مازندران مصرف را بالا برد، افزود: خیلی از روســتاهای استان نیز در محدوده شهرها واقع شده و  به 
دلیل گرمای هوا مردم از لوازم سرمايشی استفاده می کنند.سرپرست شرکت توزيع برق مازندران بیان کرد: 
برای مشترکان با مصرف معمولی، هزينه برق هفت درصد ولی برای مشترکانی که اصول مديريت مصرف 
را رعايت نكردند بهای برق  23 درصدی اضافه شــده است.اين مسؤول با اشاره به وجود يک میلیون و 
500هزار مشترک در استان، اضافه کرد: بیش از 8۷ درصد معادل يک میلیون و 400 هزار مشترک قبض 
زير 500 هزار تومان دريافت کردند.حسینی کارنامی در ادامه با بیان اينكه برای حدود 100 هزار مشترک 
قبض بین 500 تا يک میلیون صادر شد،گفت:  حدود ۷ هزار مشترک نیز قبض بین يک تا دو میلیون تومان 
دريافت کردند.حسینی کارنامی با اعلام اينكه درحال حاضر نگرانی برای مصرف برق نداريم، خاطرنشان 

کرد:  پیک برق مربوط به 20 مرداد ماه امسال بوده که پیک واقعی 2هزار و 400 مگاوات بار بوده است.

در 5 ماهه نخست سالجاری؛
 صرفه جویی 50 میلیون لیتری مصرف بنزین 

در منطقه چالوس صورت گرفت
مدیر منطقه چالوس از مصرف بیش از 30 میلیون کیلوگرم گاز CNG وصرفه جویی 
بیش از 50 میلیون لیتری بنزین جایگاه های منطقه چالوس در 5 ماهه نخســت 

سالجاری خبر داد.
تورج امانی مدير منطقه  گفت:  در جايگاه ها CNG منطقه چالوس در مرداد  ماه سالجاری با مصرف 
5 میلیون و444 هزارو 389 کیلو گرم CNG تقريبا به میزان 9 میلیون لیتر در مصرف بنزين صرفه جويی 
گرديد. که در5ماهه نخست سالجاری با مصرف گاز CNG تقريبا به میزان 50 میلیون لیتر در مصرف 
بنزين صرفه جويی شد.که میزان مصرف CNG در مرداد ماه نسبت به سال قبل بدلیل محدوديت های 
کرونايی و همچنین قطع برق جايگاه های ســی ان جی  10 درصد کاهش داشته است.مدير منطقه 
چالوس همچنین گفت : تا کنون بیش از 9 هزار خودرو در ســطح استان بصورت رايگان دوگانه سوز 
 CNG شده و 300 خودرو در نوبت گاز سوز شدن قرار دارند.امانی اظهار داشت:  در کلیه جايگاه های
منطقه حدود 200 نازل فعال  CNG در شرايط  ايمن  واستاندارد اماده سوخت گیری  به خودرو ها بوده 
وهمچنین بر اساس آخرين آمار 100 درصد جايگاههای CNG  منطقه توانستند گواهینامه استاندارد را 

تا انتهای سال 99 دريافت نمايند.

 طرح آبرسانی به 9 روستای ساوجبلاغ
 به بهره برداری رسید

باحضور جمعی از مسئولان شهرستان ساوجبلاغ ،یک حلقه چاه آب شرب مجتمع 
آبرسانی غدیر هشتگرد ،برای استفاده 3300 خانوار در 9 روستای این شهرستان 

به بهره برداری رسید.
ســید علی حسینی خواه مديريت آبفای شهرستان ساوجبلاغ گفت: همزمان با گرامیداشت روز ملی 
روستا وعشاير ،يک حلقه چاه آب درمجتمع آبرسانی غدير هشتگرد وارد مدار بهره برداری شد تا جمعیتی 
درحدود 12 هزار نفر از آن بهره مند شــوند.وی افزود: روســتاهای احمد آباد ، حاجی آباد، قره قباد،آران، 
کرگلین،سلطان آباد،حسین آباد،قنبر آباد ورضا آباد زيرپوشش خدمات اين چاه قرار گرفتند.حسینی خواه 
 عمق چاه را 200 متر عنوان کرد وگفت: آبدهی اين چاه 20 لیتر درثانیه اســت وبرای حفر وتجهیز آن

 20 میلیارد ريال هزينه شده است.

اجرای طرح اهدای کتاب به روستاها و مناطق عشایری 
البرز به مناسبت روز روستا و عشایر

به مناســبت روز روستا و عشایر، طرح اهدای کتاب به روستاها و مناطق عشایری 
البرز اجرا شد.

همزمان با فرارسیدن روز روستا و عشاير و بمنظور تحقق عدالت فرهنگی و توجه و رسیدگی به مناطق 
روستايی استان البرز، طرح اهدای کتاب به روستاهای آتشگاه، سیاهكلان و بانو صحرا با حضور باقر قربانی 
معاون فرهنگی و رسانه ای، محمد طاهری رئیس اداره فرهنگی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
البرز، جواد شاکر بخشدار مرکزی کرج و دهیاران و مسئولین شوراهای اسلامی روستاهای مذکور در روز 
شنبه 1۷ مهر 1400  اجرا گرديد.در اجرای اين طرح به هر يک از روستاهای يادشده، بیش از 500 عنوان 
کتاب با اعتباری قريب به 100 میلیون ريال، غالبا در رده سنی کودکان و نوجوانان و در موضوعات مختلف 
فرهنگی و اجتماعی و مذهبی، انتخاب و اهدا شد.در طول اجرای اين طرح، مسئولین حاضر ضمن تبادل 
انديشه و نظر، بر لزوم توسعه فرهنگ کتاب و کتابخوانی در روستاها و مناطق عشايری استان تاکید نموده و 
درخصوص اتخاذ تدابیر لازم برای توسعه کتابخانه های روستايی و اجرای راهكارهای لازم برای هم افزائی 

و مشارکت در راستای ترويج امر کتابخوانی در اين مناطق، همفكری و توافق نمودند.

حضور منظم و کامل کارمندان ادارات در محل کار 
ضروری است

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: طبق مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا به دستور 
رییس جمهور محترم، حضور منظم و کامل کارمندان ادارات در محل کار برای ارائه 

خدمات به مردم ضروری است.
شهبازی در حاشیه جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا که روز شنبه به رياست ريیس جمهور و با حضور 
استانداران سراسر کشور به صورت ويدئو کنفرانس برگزار شد، افزود: با توجه به آمارها و گزارش های ارائه 
شده، به دنبال واکسیناسیون گسترده، آمار بستری ها و مرگ و میرهای ناشی از کرونا کاهش چشمگیری 
داشته است.وی ادامه داد: بر اين اساس طبق دستور دکتر ريیسی ريیس جمهور محترم که در راستای 
درخواست معاون اول محترم ريیس جمهور در خصوص لزوم حضور منظم کارکنان ادارات صورت گرفت، 
تصمیمات جديدی اتخاذ شد.شهبازی گفت: از روز يكشنبه 18 مهرماه تمامی کارکنان ادارات و سازمان ها 

به صورت منظم و کامل در محل کار خود حضور می يابند.

فاز نخست کنارگذر مهرشهر افتتاح شد
شهردار کرج با اشاره به افتتاح فاز نخست کنارگذر مهرشهر، گفت: عملیات اجرای 

فاز دوم این پروژه به طول دو کیلومتر آغاز شده است.
مصطفی ســعیدی سیرائی در مراسم افتتاح فاز اول کنارگذر مهرشهر که پیش از ظهر امروز يكشنبه 
هجدهم مهر ماه با حضور کامبیز بازرگان معاون وزير جهاد و کشاورزی، اعضای شورای شهر و معاونین 
برگزار شد، اظهار کرد: اتمام پروژه های نیمه تمام در اولويت کار شهرداری است.وی به پروژه های مهم 
در دست احداث در کرج اشاره کرد و گفت: يكی از اين پروژه ها، پروژه کنارگذر مهرشهر است که مسیر 
دسترسی به فرودگاه پیام را تسهیل می کند.شهردار کرج  گفت: فاز نخست اين پروژه از رجائی شهر آغاز 
و انتهای آن به فرودگاه پیام متصل می شود که ترافیک شمال و جنوب شهر را تسهیل می کند.سعیدی 
سیرائی با اشاره به اينكه فاز اول اين پل حدود 800 متر است، افزود: ادامه اين پل حدود دو کیلومتر تا نزديک 
خیابان چمن است که پیمانكار آن انتخاب و در آينده نزديک اجرايی خواهد شد. وی از آغاز عملیات اجرايی 
فاز دوم اين پروژه خبر داد و گفت: فاز دوم آن از چهارراه دانش به سمت خیابان چمن به طول دو کیلومتر 
اجرايی خواهد شد.سعیدی سیرائی عنوان کرد: مابقی اين پروژه به طول چهار کیلومتر تا فرودگاه پیام است 

که در سال های آينده برنامه ريزی و اجرايی خواهد شد.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی :

موضوع فرهنگ از اصلی ترین موضوعات دولت سیزدهم استموضوع فرهنگ از اصلی ترین موضوعات دولت سیزدهم است
آذربایجان شــرقی - مسلمی: وزیر فرهنگ 
و ارشاد اســلامی گفت: موضوع فرهنگ از 

اصلی ترین موضوعات دولت سیزدهم است.
محمدمهدی اســماعیلی در ســفر يک روزه خود به 
آذربايجان شرقی در ديدار با حجت الاسلام و المسلمین 
سیدمحمدعلی آل هاشم نماينده ولی فقیه در آذربايجان 
شرقی، با اعلام اين مطلب اظهار کرد: تبريز از قله های 
دست نیافتنی فرهنگ و هويت ايران است و به لحاظ 
ظهور و حضور چهره های تاثیرگذار علمی،   فرهنگی،   
سیاســی و ادبی همواره ســرآمد بوده و در عرصه ها و 
برهه های مختلف همچون دوران مشــروطه و دوران 
 دفاع مقدس فرماندهان بزرگی از اين خطه برخاســته

 است.
وی اضافه کرد: حضور شخصیت های بزرگ علمی و 
فقهی در تبريز زبانزد عام و خاص است و اين شهر پايگاه 

بزرگ عاشورايیان و جبهه انقلاب است.
وی همچنین با اشاره به آسیب  اهالی فرهنگ و هنر 

و مشاغل اين حوزه از همه گیری کرونا، گفت: موضوع 
فرهنگ از اصلی ترين موضوعات دولت سیزدهم است و 
نخستین مسئله مطرح شده در نخستین روز کاری ما 

توجه به مسئله معیشتی هنرمندان آسیب ديده از کرونا 
بود و امیدواريم با برنامه ريزی های انجام شده اندکی از بار 

مشكلات اين حوزه کاسته شود.

وی همچنین به مشــی و نگرش مردمی امام جمعه 
تبريز اشاره کرد و گفت: حرکت های خوبی که در اين 
دوره از سوی ايشان شكل گرفته در سرمايه اجتماعی 

نظام تاثیرات مثبتی داشته است.
اسماعیلی به گسترش واکسیناسیون و سیر صعودی 
آمار افراد واکسینه شده اشــاره کرد و گفت: امیدواريم 
فعالیت های فرهنگی و هنری که بیشتر اجتماع محور 

هستند از سر گرفته شود.
وزير فرهنگ و ارشاد اسلامی همچنین از اهتمام اين 
وزارتخانه برای توجه بیش از پیش به مناطق کمتر توسعه 

يافته فرهنگی خبر داد.
اسماعیلی همچنین با اشاره به موضوع نیروی انسانی 
شــاغل در بدنه وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی از 
برنامه ريزی ها کلان برای بهره گیری از نیروی متعهد، 

جوان و انقلابی در فعالیت های اين وزارتخانه خبر داد.
وی گفت: شورای فرهنگ  عمومی ظرفیت بالايی در 
استان ها محسوب می شود که با محوريت نماينده ولی 

فقیه در استان برگزار می شود و از اين رو می تواند محلی 
برای تصمیم گیری های کلان باشد و شورای فرهنگ 
عمومی آذربايجان شــرقی نیز جرو شوراهای فعال در 
سطح کشور اســت و امیدواريم اين روند ادامه يافته و 
زمینه تصمیم گیری های کاربردی و راهبردی فرهنگی 

برای استان در اين شورا فراهم آيد.
وی همچنین از تلاش وزارت فرهنگ و ارشاد اسامی 
و توجه رياست جمهوری به سامان دهی موازی کارهای 
فرهنگی خبر داد و گفت: امیدواريم اين مشكل با تبعیت 

از يک حكمرانی واحد فرهنگی مرتفع شود.
اسماعیلی همچنین از ســاماندهی امور بیمه اهالی 
فرهنگ، هنر و رســانه و تدابیر ويژه برای بیمه فعالان 

قرآن نیز خبر داد.
لازم به ذکر اســت محمد مهدی اسماعیلی در سفر 
يكروزه خود به اســتان آذربايجان شرقی برای شرکت 
در آيین اختتامیه نخستین جشنواره ملی تئاتر کودک و 

نوجوان باغچه بان به شهرستان مرند نیز عزيمت کرد.

اخبار کوتاه 

رئیس کمیسیون شهر هوشــمند، اقتصاد شهری و مشارکت های 
شورای شــهر کرج سیاستِ چاره ســاز درباره مدیریت پسماند و 
فروکش چالش های زیســت محیطی را فرهنگســازی و دعوت از 

شهروندان برای کاهش تولید زباله دانست.
عمار ايزديار در جريان بازديد از سايت دفن زباله حلقه دره و مرکز نگهداری سگ های 
بلاصاحب، اظهار داشت: طبق آمارها روزانه در حدود يكهزار و پانصد تن زباله که نیمی 
از آن تولیدی شهروندان کرجی و نیم ديگری از آن مربوط به ساير شهرهای البرز است، 
در حلقه دره دفن می شود که مشكلاتِ عديده زيست محیطی، تشديد ذرات معلق در 

هوا، انتشارِ بوی نامطبوع در منطقه و... را باعث گرديده است.
اين مسئول گفت: شايد اطلاق طلای کثیف به زباله در کشورهای پیشرفته جهان که 
صفر تا صد پروسه مديريت و پردازش پسماندها هوشمند و مكانیزه صورت می پذيرد، 
چندان بیراه نباشد اما در کرج که روحِ سنتی بر اين چرخه حاکم است پروسه جمع آوری، 
انتقال و دفن زباله ها فرايندی کاملًا هزينه بر و زيان ده است لذا بايد مردم را تشويق به 

کاهش تولید زباله نمود و اين نسخه قطعاً شفابخش تر است.

وی با بیان اينكه »بايد در کارگروه مديريت پســماند استان موضوع جانمايی مرکز 
جديد دفن زباله در خارج از جغرافیای کرج پیگیری گردد تا زباله ساير شهرهای البرز در 
آنجا دفن و پردازش شود.« تصريح کرد: در اثر اين اتفاق مشكلِ تولید شیرابه زباله که 
تهديدی برای سفره های زيرزمینی است و همین طور ساير مشكلات زيست محیطی 
حلقه دره فروکش می نمايد و بالطبع با برداشتن فشار از شانه اين مرکز می توان دوره 
بهــره برداری از آن را افزايش داد. وی با اشــاره به برنامه ريزی صورت گرفته برای 
ساماندهی وضعیت حلقه دره، توضیح داد: با بهره برداری و تكمیل پروژه هايی همچون 
ايجاد لندفیل مهندسی بهداشتی، توسعه و افزايش ظرفیت کارخانه کمپوست، استحصال 

گاز از پسماند و... شاهد تغییرات محسوسی در وضعیت اين مجموعه خواهیم بود.
ايزديار در پايان با تاکید بر اينكه بازديدهای میدانی گره گشای مشكلات شهری است، 
عنوان کرد: امیدواريم با مشارکت رسانه ها و فرهنگسازی بتوانیم شهروندان را به کاهش 
تولید زباله ترغیب نمايیم تا بخشی از هزينه های سرسام آوری که صرف فرايند جمع 
آوری، انتقال و دفن زباله ها می شود، به پروژه های نیمه تمام تزريق شود و در نتیجه 

کرج بیش از پیش روی ريل آبادانی و توسعه قرار گیرد.

رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر کرج بر 
لزوم مناسب سازی فضای شهری برای دسترسی سالمندان و معلولین 

و جانبازان جسمی و حرکتی این کلانشهر تاکید کرد.
حسین مهاجری با اشاره به مناسب سازی فضای شهری اظهار داشت:اهمیت مناسب 
سازی فضای شهری و نقش فضای شهری در دگرگونی شهر و در نتیجه اهداف مناسب 
ســازی و توجه به اين مقوله برای کلیه شهروندان بخصوص سالمندان و معلولان و 
جانبازان امری مهم است.رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر 
با اشــاره به اينكه در سالهای گذشته نسبت به مناسب سازی برخی فضاهای اداری و 
شهری برای نقش آفرينی سالمندان و معلولان  اقداماتی توسط شهرداری کرج انجام 
شــده و مديريت شهری پیشتاز بوده ، افزود: مناسب سازی فضای يک شهر تنها برای 
استفاده از معلولان نیست و سالمندان و بیماران حرکتی نیز می توانند از اين فضا استفاده 
کنند.مهاجری با بیان اينكه بسیاری از ادارات و معابر عمومی شهرستان، برای سالمندان 
مناسب  سازی نشده  است، تصريح کرد: بر اساس قانون همه دستگاه ها ملزم به رعايت 
حقوق معلولان هستند و پذيرفته نیست که در جامعه ساختمانی احداث شود که برای 

عبور معلولان مناسب سازی نشده باشد.عضو دوره ششم شورای اسلامی شهر کرج يادآور 
شد: در تمامی بازديدهای که از ساختمان ها، مراکز اداری، واحدهای تجاری و مجتمع های 
مسكونی انجام می شود همه ضوابط معلولان اعم از وضعیت آسانسورها، پله های برقی، 
شیب راه ها جهت عبور ايمن ويلچر، عريض بودن راهروها و مدخل درها، غیر لغزنده بودن 
سطوح، تابلوهای هشداردهنده، تعبیه پارکینگ های متناسب با پروژه ها و تعبیه پارکینگ 
معلولان بايد توسط شهرداری مورد بررسی قرار  گیرد.مهاجری به مصوبه شورای دوره 
پنجم شورای اسلامی شهر کرج در خصوص طرح پیشنهادی مناسب سازی معابر برای 
معلولین و جانبازان جسمی و حرکتی اشاره کرد و گفت: اين طرح بر اساس جلسات برگزار 
شده در کمیسیون  شهرسازی و معماری بافت های فرسوده در دوره پنجم شورا بررسی 
شد و به موجب آن جهت رعايت نیاز و آسايش معلولان و سالمندان در طراحی فضای 
شهری و اماکن عمومی مناسب سازی بناها و مراکز خدمات عمومی و معابر شهری؛ 
مراکز اداری ،تفرحی و ورزشی و وسائط نقلیه عمومی با وضعیت جسمی جانبازان و ناتوان 
جسمی و حرکتی منطبق با معیارهای مطلوب در دستور کار شهرداری قرار گرفت و مقرر 
شد پايان کار ساختمانی طبق ضوابط و رعايت مقررات و آيین نامه ساختمانی صادر شود.

عمار ایزدیار: حسین مهاجری:

 سیاست چاره ساز درباره مدیریت  
پسماند فرهنگسازی کاهش تولید زباله است

 لزوم مناسب سازی فضای شهری 
برای دسترسی سالمندان و معلولین

دبیرکل اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان 
البرز از تاسیس و راه اندازی انجمن صادر کنندگان استان 

البرز خبر داد.
سید فراز جبلی در نشستی با موضوع بررسی ثبت و تاسیس انجمن 
صادرکنندگان استان البرز که در محل اتاق بازرگانی استان برگزار شد، 
اظهار داشت: يكی از وظائف اصلی محول شده به اتاق های بازرگانی 
ايجاد تشكل های صنفی برای اصناف و رسته های مختلف شغلی است.

وی با اشــاره به نقش مهم صــادرات در بخش های مختلف از جمله 
ارزآوری برای کشــور افزود: هر زمان به ارز حاصل از صادرات نیاز بوده 
است، دولت برای بازگرداندن ارزهای مربوطه صادرکنندگان را تحت 
فشار قرار داده است، در حالی که آنها با مشكلات زيادی مواجه بوده اند.
دبیرکل اتاق بازرگانی،صنايع، معادن و کشاورزی استان البرز ادامه داد: 

صادرکنندگان در چند سال گذشته با مشكلات متعددی مواجه شدند 
که به سكون يا حتی منفی شدن رشد صادراتی کشور در سال های اخیر 
منجر شد، از طرفی سیاست های ارزی تبیین شده به ويژه بعد از فرودين 
9۷ تاکنون مخالف رشد صادرات بوده است.وی با اشاره به مشكلاتی 
که در حال حاضر تحت تاثیر نوســانات نرخ ارز موجب اعمال فشار بر 
صادرکنندگان کشورمان شده است، افزود: يكی از ضعف های استان البرز 
نبود تشكل های اقتصادی قوی از فعالان بخش خصوصی است و اين 
ضعف موجب شده در جلسات دولتی که نیاز به حضور نمايندگانی از 
بخش خصوصی است افرادی قدرتمند به نمايندگی از فعالان اين عرصه 
حضور نداشته باشند.جبلی با بیان اينكه يک ضعف مهم در حوزه تشكلی 
در البرز با توجه به ظرفیت های اين استان نبود انجمن صادرکنندگان 
است، گفت: البرز استانی تازه تاسیس است و تنها بیش از يک دهه از 

استقلال آن از پايتخت می گذرد و هنوز بسیاری از نهادهای مدنی در 
اين استان شكل نگرفته است.وی توضیح داد: نهادهای دولتی اجرايی 
زيادی در اين اســتان شكل گرفت که البته به اين بخش هم ايرادتی 
وارد اســت اما در حوزه فعالیت های بخش خصوصی در البرز خیلی از 

تشــكل های جامع هنوز ايجاد نشــده يا در حال شكل گیری است.
دبیرکل اتاق بازرگانی، صنايع، معادن و کشاورزی استان البرز با اشاره 
به ضرورت ايجاد نهادهای مدنی و تشكل های بخش خصوصی قوی 
در البرز گفت: به واسطه ديدگاه هايی که از قبل در استان وجود داشت، 
تنها تشكل های کوچک در اين استان شكل گرفت اما اکنون نگاه اتاق 
بازرگانی البرز در دوره سوم فعالیت خود اين است که تشكل های جامع 
با تعداد اعضا بیشتری در استان ايجاد شود و حتی خیلی از وظائف اتاق 
با واگذاری به اين تشــكل ها برون سپاری شود.وی با بیان اينكه اتاق 
بازرگانی البرز بخشی از امكانات لازم را در اختیار تشكل های تخصصی 
زيرمجموعه خود قرار می دهد، ادامه داد: يكی از برنامه های مهم اتاق 
بازرگانی البرز در زمینه فعالیت های تشكلی، ايجاد انجمن صادرکنندگان 
استان با حضور شرکت های بزرگ صادراتی البرز است.جبلی تشريح کرد: 

در ماه های گذشته و بر اساس مكاتبات با اتاق بازرگانی ايران، مجوز و 
موافقت اصولی تشكیل انجمن صادرکنندگان البرز در اتاق بازرگانی البرز 
را دريافت کرديم و اکنون با هم انديشی بیشتر با فعالان بخش خصوصی 
به دنبال دريافت ديدگاه ها در مورد شــاکله اين انجمن هستیم.وی با 
اشاره به توانمندی استان البرز از لحاظ ظرفیت های صادراتی و صنعتی و 
تاثیرگذاری بر تولید ناخالص داخلی کشور گفت: فعالان اقتصادی البرز با 
همكاری بیشتر و توسعه تشكل های استانی می توانند حضور موثرتری 
در تشكل های ملی و سیاست گذاری های کلان داشته ياشند.دبیرکل 
اتاق بازرگانی، صنايع، معادن و کشاورزی استان البرز بیان کرد: انجمن ها 
و تشــكل های تخصصی در استان بايد قوی عمل کرده و امتیازات و 
مزيت هايی برای اعضاء قائل شوند تا در ادامه نمايندگانی از اين انجمن ها 

در کنسرسیوم های صادراتی ايران هم حضور يابند.

رییس ســازمان ســیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری کرج گفت: در حال حاضر هیچ مشکلی در 
خصوص آبیاری درختان سطح شهر و پارک های کرج 

وجود ندارد.
پیمان بضاعتی پور با اشاره به وسعت پارک های کرج اظهار کرد: 
در مجموع 1200 هكتار پارک در کرج وجود دارد که مسئولیت حفظ 

و نگهداری 350 هكتار از آنها با سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری و مابقی هم توسط مناطق دهگانه حفاظت می شود.وی ادامه 
داد: طی سال های اخیر شاهد احداث پارک در مناطق کم برخورد شهر 
بوده ايم که اين امر گام مهمی در توزيع عادلانه سرانه ها و دسترسی 

عموم شــهروندان به فضای سبز محسوب می شود.وی با اشاره به 
گلايه برخی از شهروندان در خصوص عدم آبیاری به موقع درختان 
کاشته شــده در معابر شهری گفت: هیچ درختی در سطح شهر به 
حال خود رها نشــده و آبیاری آنها به صورت مستمر انجام می شود.

اين مسئول با بیان اينكه تابستان امسال شاهد افزايش بیش از حد دما 
بوديم، افزود: آبیاری اغلب درختان کاشته شده در سطح معابر شهری 
از طريق تانكرهای آب صورت می گیرد و قطره ای نیســت و صرفا 

درختان بلوارها از طريق سیستم قطره ای آبیاری می شوند.
وی افزود: اين درختان در فصل گرم ســال اغلب هفته ای يا 10 
روز يكبار آبیاری می شــوند ولی با توجه به کاهش محسوس منابع 

آب های زيرزمینی زمان پر شــدن تانكرهای آب در تابستان امسال 
افزايش پیدا کرد و همین باعث ايجاد بی نظمی هايی در خصوص 
آبیاری درختان شد.بضاعتی پور تاکید کرد: در حال حاضر هیچ مشكلی 
در خصوص آبیاری درختان سطح شهر و پارک های کرج وجود ندارد 
و از شهروندان درخواست می شود در صورت مشاهده درختانی که از 

چرخه آبیاری جا مانده اند، موضوع را گزارش دهند.

انجمنصادرکنندگاناستانالبرزراهاندازیمیشود

کرج1200هکتارپارکدارد

گاز رسانی به مناطق کوهستانی و دورافتاده 
مازندران از مهرماه سا ل 9۶ همزمان با بهره 
برداری از طرح بزرگ خط ۴2 اینچ دامغان - 
کیاسر - ساری در دستور کار دولت قرار گرفت 
و حذف مصرف سوخت فسیلی و پایان دادن به 
برداشت چوب از جنگل برای سوخت از اهداف 

گازرسانی به این مناطق اعلام شد.
»مقدم بیگلريان« سرپرســت شرکت گاز مازندران با 

اظهار اين که طرح گازرسانی به 11 روستا در بخش  چهاردانگه ساری و يک روستا در بخش هزارجريب شهرستان نكاء 
به بهره برداری رسید، گفت: با گازدار شدن اين روستاها و انجام فرايند اشتراک پذيری، 510 خانوار روستايی و بیش از يک 
هزار و 550 واحد مسكونی از نعمت گاز طبیعی بهره مند می شوند.وی همچنین با بیان اينكه برای پروژه گازرسانی به اين 
روستاها 100 میلیارد ريال سرمايه گذاری شده است،  اظهار کرد: برای گازرسانی به اين روستاها ۷0 کیلومتر شبكه گذاری 
اجرا و بیش از يک هزار و 400 هزار علمک نصب شده است. وی با بیان اينكه هم اکنون 99.9 درصد جمعیت شهری و 
95 درصد جمعیت روستايی مازندران از نعمت گاز طبیعی برخوردارند گفت: شرکت گاز تمام تلاش خود را برای گازرسانی 
به روستاهای باقیمانده که قابلیت گازرسانی را دارند، به کار بسته است. بیگلريان با اشاره به اينكه اکنون گاز طبیعی در 
شبكه های زيرساختی استان به حد کافی وجود دارد و نیاز نیست حتی يک لیتر سوخت فسیلی در بخش های خانگی استان 
مازندران مصرف شود، ادامه داد: طرح گازرسانی، يک پروژه زيرساختی مهم برای توسعه رفاه و حفاظت از محیط زيست 
است که شرايط مناسب برای ماندگاری جنگل و محیط زيست را افزايش می دهد.يادآور می شود روستاهايی که اخیرا گازدار 
شدند شامل؛ کسوت، حاجیكلا، روشن کوه، سادات محله، ششک، کارنام، مزده، کجرستاق، کندس بن، آخورد و کلاکرده 

از بخش چهاردانگه ساری و روستای ملاخیل هزارجريب نكاء می باشند.

دبیر شورای شهر کرج، با اذعان بر اینکه در ازای هر 100 نفر نیروی ستادی حدود سه نفر نیروی 
حراست و بازرسی در شهرداری کرج فعالیت می کنند، وقوع تلخ ترین و فاحش ترین تخلفات 

را موجب تعجب و تاسف دانست.
 مجتبی حاجی قاسمی که در صحن علنی هفدهمین جلسه شورای شهر سخن می گفت، ضمن اعلام ارادت به 
همه ارکان نظام اسلامی خصوصا دستگاه های نظارتی، تصريح کرد: هم اکنون دو و نیم طبقه از شهرداری کرج به 
علاوه بهترين امكانات سخت افزاری و نرم افزاری در اختیار مجموعه های نظارتی از جمله حراست، بازرسی و هسته 
گزينش قرار دارد اما به رغم اين امكانات و تعداد نیروی انسانی، متاسفانه شاهد وقوع تلخ ترين و فاحش ترين تخلفات و 
فسادها در شهرداری هستیم.حاجی قاسمی، به انعقاد يک مورد قرارداد سراسر تخلف در يكی از سازمان های شهرداری 
کرج اشاره کرد و افزود: به رغم وجود اتوماسیون و ساير امكانات سازمانی، اين قرارداد در هیچ سامانه ای ثبت نشده و 
بخش های نظارتی کوچكترين نظارتی بر نحوه انعقاد و مفاد آن نداشته اند.وی از وجود اين گونه مین های حقوقی، 
مالی و قراردادی متعدد زير پای شهرداری کرج سخن گفت و تصريح کرد: در روزهای آتی به تفصیل درباره قرارداد 
مورد اشاره صحبت خواهم کرد.اين عضو شورای شهر کرج، با انتقاد از عدم نظارت موثر بر عملكرد شهرداری و مناطق 
و سازمان های تابعه آن اضافه کرد: متاسفانه عمده ارزيابی های اين بخش های نظارتی بر اساس گزارش و خبر شكل 
می گیرد و نه بر اساس نظارت های فرايندی و هوشمند.حاجی قاسمی تاکید کرد: تنها زمانی موفق خواهیم بود که شعار 
بخش های نظارتی شهرداری از پرونده سازی به سمت صیانت و کارآمدی با  استفاده از ابزار و امكانات به روز، تغییر کند.

دبیر شورای شهر کرج، مستند به فرمايشات رهبر معظم انقلاب تاکید نظام بر مبارزه با ناکارآمدی  در کنار مبارزه با فساد 
است و لذا شناسايی افرادی که به کار سازمانی خود نمی پردازند و به نوعی ترک فعل کرده اند نیز ضرورت دارد و کار 

نكردن نوعی فساد و شايد بالاترين فساد است.

آذربایجان شرقی - مسلمی: شهردار تبریز 
گفت: حساب متمرکز سال ها است که در 

شهرداری اجرا می شود.
عباس رنجبر با اعلام اين موضوع اظهار کرد: اينكه 
در يک منطقه از شــهر پروژه ای نداشته باشیم و در 

منطقه ای ديگر ده ها پروژه باشد، قابل قبول نیست.
شهردار تبريز با اشــاره به طرح خزانه داری متمرکز 
اظهار کرد: بحث حساب متمرکز سال ها است که در 

شهرداری اجرا می شود. درآمدهايی در مناطق کسب شده و به حساب متمرکز ريخته می شود. مرکز از اين درآمد 
درصدی را کسر می کند و مابقی را برای اجرای بودجه های مصوب به مناطق باز می گرداند.وی ادامه داد: طرح هايی 
که ارائه می شود بايد حسن بالايی داشته و مديريت بهینه ای داشته باشد. هفته گذشته گفتیم که از آبان  خزانه متمرکز 

را اجرايی خواهیم کرد، قطعا مزايای اين طرح بیش از معايب آن است.
شهردار تبريز عنوان کرد: ما نبايد اجرای عدالت را از خزانه داری متمرکز داشته باشیم. خزانه متمرکز مديريت بهینه 
منابع مالی است، نه اجرای عدالت. اگر به دنبال اجرای عدالت در شهر هستیم، بايد در مرحله بودجه نويسی اين 
موضوع را تعريف کنیم که خزانه متمرکز نمی تواند بودجه را به هم بزند.وی افزود: اصلا قرار نیست از رديف بودجه 

پروژه ها در يک منطقه کسر و به منطقه ديگری بفرستیم. 
اگر دنبال عدالت هستیم بايد در پیش بینی پروژه ها اقدامات لازم را انجام دهیم.رنجبر اظهار کرد: نبايد اجازه دهیم 
انگیزه ها از بین برود و بايد متعادل حرکت کنیم. قابل قبول نیست که در يک منطقه پروژه ای نداشته باشیم و در 
منطقه ای ده ها پروژه باشد اما طبق اولويت بندی اگر نیاز باشد می توانیم پروژه های با حساسیت بالا را در اولويت 

بودجه قرار دهیم.

در ۶ ماهه امسال با استفاده از توانمندی های داخلی، 293 نوع قطعه مورد نیاز واحدهای 
نیروگاه شهید رجایی، از سوی متخصصان داخلی طراحی و ساخته شد.

به گزارش روابط عمومی شرکت مديريت تولید برق شهید رجايی، مهران پوررمضان مدير امور بازرگانی 
نیروگاه با بیان اين خبر گفت: به منظور حفظ آمادگی واحدهای بخاری و سیكل ترکیبی برای تولید برق پايدار، 
293 قطعه مورد نیاز واحدهای سیكل ترکیبی و بخاری اين نیروگاه با استفاده از ظرفیت های داخلی، در اداره 
ساخت داخل اين شرکت، طراحی و توسط قطعه سازان داخلی ساخته شد.پوررمضان افزود: در پی اعلام نیاز به 
قطعات و تجهیزات کاربردی در واحدهای سیزده گانه اين شرکت در 6 ماهه امسال، متخصصان اداره ساخت 
داخل با مديريت »حامد گرجی«کارشناس اين اداره، اقدام به نقشه برداری و طراحی تعداد 293 نوع قطعه مورد 
نیاز نموده که برای ساخت، در اختیار قطعه سازان داخلی قرار گرفت.مدير امور بازرگانی نیروگاه در ادامه بیان 
داشت: طراحی و ساخت سیل های توربین بخار، چرخ دنده های فن های گیربكس ACT و اورينگ مورد 
استفاده در برج های خنک کننده اصلی و کمكی، طراحی و ساخت چرخ دنده های گیربكس واحد های گازی 
و چرخ دنده های پمپ سوخت و ... بخشی از اقلامی است که به تعداد 3.۷32 عدد از آن ها  توسط متخصصان 
داخلی طراحی و ساخته شده است. وی افزود: برای ساخت اين تعداد قطعه و تجهیزات، نقشه های فنی آن در 
داخل نیروگاه و از سوی متخصصان اداره ساخت داخل شرکت انجام و توسط سازندگان داخلی، ساخته شده 
که در واحدهای نیروگاه به بهره برداری رسیده است.گفتنی است با طراحی و ساخت اين قطعات و تجهیزات 
که با تكیه بر توانمندی های داخل کشور و ممانعت از خريد کالاهای مشابه خارجی انجام شد، تاکنون معادل 

میلیون ها ريال صرفه جويی ارزی و کاهش چشمگیری هم در هزينه های جاری شرکت شده است.

بااعتباریبالغبر100میلیاردریال؛

دبیر شورای شهر کرج انتقاد کرد:

شهردارتبریز:

در نیمه سال جاری به انجام رسید؛

مشعلگازدرمناطقکوهستانی
مازندرانروشنشد

 وجود 3 نیروی نظارتی به ازای 
هر 100 نیروی ستادی

حسابمتمرکزسالهااستکه
درشهرداریاجرامیشود

 طراحی و ساخت 293 نوع قطعه 
در نیروگاه شهید رجایی قزوین

شهردار کرج پیشــنهاد داد برای پرسنل 
خدمات شهر و فضای سبز بسته معیشتی 

تهیه شود.
مصطفی سعیدی سیرائی در پنجمین جلسه شورای 
برنامه ريزی که در سالن شهدای شهرداری و با حضور 
معاونان، مديران مناطق و روسای سازمان های تابعه 
شهرداری برگزار شد، گفت: کسب درآمد در مناطق و 
ســازمان ها در اولويت کار قرار گیرد. وی با بیان اينكه 

درآمدهای مجموعه مديريت شهری صرف خدمت رسانی برای شهر و شهروندان می شود، بر ضرورت برگزاری 
جلسات درآمدی به صورت هفتگی در مناطق تاکید کرد و اظهار داشت: برای جلوگیری از کاهش خدمات رسانی 
همچنین جهت توسعه ارائه خدمات در زمینه های مختلف، افزايش درآمد امری ضروری است که همه بايد در تحقق 

اين مهم مشارکت داشته باشند.
شهردار کرج همچنین به ايجاد تفكر جهادی برای اجرای کار جهادی تاکید و عنوان کرد: تعامل با گروه های جهادی 
بايد به شرط فعالیت مجموعه مديريت شهری و پیمانكاران اين نهاد صورت گیرد و تنها شاهد فعالیت گروه های 
جهادی نباشیم. سعیدی سیرائی در ادامه ضمن تاکید بر اين موضوع که کار مديريت شهری خدمت به شهروندان 
است، از تمامی معاونان، مديران مناطق و روسای سازمان ها خواست تا در اتاق خود را به روی شهروندان باز بگذارند 

و تصريح کرد: در صورتی که کسی به اين موضوع توجه نكند جابجا خواهد شد.
تهیه بسته معیشتی برای پاکبانان

شهردار کرج در بخش ديگری از صحبت های خود پیشنهاد داد تا برای پرسنل خدمات شهر و فضای سبز بسته 
معیشتی تهیه شود. وی اضافه کرد: اين بسته فقط برای پاکبانان خواهد بود و ديگر پرسنل شامل دريافت آن نمی شوند.

 رئیس کمیسیون فرهنگی، هنری، ورزشی، اجتماعی و جوانان شورای شهر کرج از ورود کاسب ها 
و کسانی که تنها به منافع مالی خود می اندیشند در عرصه های کار فرهنگی، به عنوان یک آسیب 
اساسی یاد کرد و افزود: در حالی که این کاسب کاران  مشغول درآمدزایی از حوزه فرهنگ هستند، 

بسیاری از آثار فرهنگی و هنری اصیل و ارزشمند، مکانی برای ارائه ندارند.
حجت الاسلام علیرضا سعیدی در جريان هفدهمین جلسه علنی شورای شهر کرج، با اشاره به ارائه لايحه ای از سوی 
شهرداری مبنی بر توسعه واحد تجاری موسوم به سینما ساويز در فلكه اول رجايی شهر، از وجود آسیب های متعدد 
فرهنگی در اين نقطه از شهر خبر داد که بر اساس گزارش شورای فرهنگ عمومی، آن منطقه جزو نقاط قرمز فرهنگی 
به شمار می آيد.سعیدی، با اذعان بر اينكه طبق قانون هر طرحی بايد دارای پیوست فرهنگی باشد، از مقاومت مديران 
شهرداری و تعدادی از اعضای شورا برای ورود اين لايحه به کمیسیون فرهنگی گلايه کرد.عضو شورای شهر کرج، 
تصريح کرد: بايد بدانیم در اين طرح چه اتفاق فرهنگی با چه آورده ای، رخ خواهد داد. در پاسخ ما گفته اند قرار است سالن 
بولینگ احداث کنیم. اما سوال اينجاست: وجود سالن بولینگ چه مشكلی را از مشكلات فرهنگی اين منطقه و شهر کم 
خواهد کرد؟ وی، اذعان کرد: ما نمی گويیم مسجد بسازيد اما در کمترين حالت بايد کاری انجام شود که به بالا رفتن سطح 
فرهنگی کمک کند. در شرايطی که آثار فاخر و ارزشمند فرهنگی و هنری ما از مكانی برای نمايش محروم هستند، ساخت 
سالن بولینگ چه آورده ای برای شهر خواهد داشت؟رئیس کمیسیون فرهنگی شورای شهر کرج، به برخی از آسیب های 
ديگر توسعه شهر بدون در نظر گرفتن پیوست فرهنگی اشاره کرد و يادآور شد: به تكرار رخ داده که يک طبقه ويلايی 
تبديل به آپارتمان شده است. اين يعنی يک خانوار را به چندين و يک خیابان را از 100 به 500 خانوار تبديل کرديم. اين در 
حالی است که امكانات فرهنگی و آموزشی در اين خیابان هیچ تغییری نكرده است.سعیدی، بیان کرد: نبايد از اينكه برای 
تصويب يک طرح تجاری، ويژگی ها و آورده های فرهنگی آن را مورد سوال يا بررسی قرار دهیم، دلخوری ايجاد شود.

شهردارکرجتاکیدکرد؛

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای شهر کرج:

درهایاتاقمدیران
بهرویشهروندانبازباشد

 ورود کاسب ها به کار فرهنگی 
این عرصه را به تباهی کشیده است
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